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家長通告 2023-2024/171 

參加嶺南大學社會科學系及經濟學系學科體驗日 

 

敬啟者： 

 

   為讓學生了解各大學及大專院校的入讀要求、學科出路及最新發展，為日後升學作好 

準備，本校生涯規劃組將帶領中五級修讀旅遊與款待科及經濟科的學生參加嶺南大學學科體

驗日。詳情如下： 

 

日期： 2 月 22 日（星期四） 

集合地點： 學校操場 

集合時間： 下午 2 時 40 分 

活動時間： 下午 3 時 00 分至下午 5 時 15 分 

活動地點： 嶺南大學 (屯門青山公路嶺南段 8 號) 

解散時間： 下午 5 時 30 分 

解散地點： 學校操場 

備註： 1. 穿着整齊運動服； 

2. 帶備充足的飲用水； 

3. 天氣惡劣安排：當天文台發出紅色或黑色暴雨警告、八號預警或以

上熱帶氣旋警告信號，而教育局宣布學校停課時，活動將順延至其他

日子並另作通知。 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年二月十九日 

  

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/171 

Visit to the Social Sciences and Economics Departments of Lingnan University 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

To help students understand the admission requirements, academic prospects, and latest 

developments of various universities and colleges, and to prepare for future studies, the Life and 

Career Planning Team of our school will lead Form 5 students studying Tourism and Hospitality 

Studies and Economics to participate in Lingnan University's Subject Experience Day.  

 

Details of the Visit are as follows: 

 

Date: 22 February (Thursday) 

Assembling Venue: School Playground 

Assembling time: 02:40 P.M. 

Activity Time 3:00 P.M. to 05:15 P.M. 

Activity Venue: Lingnan University (8 Castle Peak Rd, Lingnan, Tuen Mun) 

Dismissal time: 05:30 P.M. 

Dismissal Venue: School Playground 

Remarks 1. Students should wear neat and tidy P.E. uniforms 

2. Students should bring sufficient drinking water 

3. Adverse Weather Arrangements: In the event of a red or black rainstorm 

warning, a no. 8 typhoon signal or above, or the Education Bureau's 

announcement of school suspension due to inclement weather, the event 

will be postponed to another day and further directions will be given. 

 

Should you have any enquiries, please contact our Career Master Mr Cheung Chun Leung via 2461 

1555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

http://www.jcctm.edu.hk/

